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PROTOKÓŁ  

V sesji Rady Gminy w Sieradzu w kadencji 2024-2029 

z dnia 9 lipca 2024 r. 

od godz. 9:00 do godz. 9:40 

(miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Gminy Sieradz,  

ul. Armii Krajowej 5, 98-200 Sieradz) 

 

Ustawowa liczba Radnych – 15. 

Obecnych Radnych – 12 (nieobecni: Radna P. Marzena Czupryniak, Radny P. Hubert 

Kucharski, Radna P. Grażyna Wielowska). 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Punkt 1 - Otwarcie V sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 

1990r. o samorządzie gminnym dokonał otwarcia V Sesji Rady Gminy w Sieradzu. Stwierdził, 

że w sesji uczestniczy 12 Radnych, co stanowi qworum przy, którym Rada może obradować i 

podejmować prawomocne decyzje. 

W sesji udział wzięli: radni, wójt P. Jarosław Kaźmierczak, z-ca wójta P. Krzysztof 

Polusik, sekretarz P. Renata Plucińska, skarbnik P. Emilia Bartosiewicz, kierownik GOPS P. 

Maria Karczmarek, sołtys sołectwa Kłocko P. Grzegorz Olbiński, media. 

 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad V sesji. 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski poinformował, iż Radni Gminy otrzymali 

proponowany porządek obrad. Poprosił o zgłaszanie zmian do porządku obrad. Zmian do 

porządku obrad nie zgłoszono.  

Przystąpiono do głosowania jawnego, imiennego nad przyjęciem porządku obrad. 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski przedstawił wyniki głosowania: obecnych - 12 

Radnych: za - 12, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

Porządek obrad V sesji Rady Gminy: 

1. Otwarcie V sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad V sesji. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sieradz na lata 

2024-2032. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Sieradz na 2024 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej z środków Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, 

położonych na terenie Gminy Sieradz. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji przeciwko budowie farmy fotowoltaicznej 

„Okręglica” o mocy 11MW. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 
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8. Zamknięcie obrad. 

 

Punkt 3 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sieradz na lata 2024-2032. 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski poprosił o krótkie streszczenie uchwały i tutaj 

Skarbnik P. Emilia Bartosiewicz udzieliła wyjaśnień. 

 

Skarbnik P. Emilia Bartosiewicz poinformowała, iż zwiększeniu ulegają dochody o kwotę 

320 931,68zł, z czego dochody bieżące zwiększono o 177 059,68zł, a dochody majątkowe o 

143 872,00zł. Wydatki ogółem zwiększeniu ulegają o 320 931,68zł, z czego wydatki bieżące 

zwiększono o 292 059,68zł, a wydatki majątkowe zwiększono o 28 872,00zł. Wynik budżetu nie 

ulega zmianie. Zapewniła, że wszystkie wskaźniki zostają poprawnie zachowane. Wskazała, że 

ulegają zmianie przedsięwzięcia w związku z wyborem innej drogi do remontu w miejscowości 

Sokołów a ponadto dostosowuje się wieloletnią prognozę finansową do wprowadzanych zmian 

w budżecie. Następnie poinformowała o zmianach jakie zostały wprowadzenie zarządzeniem 

wójta od momentu dostarczenia materiałów radnym.  

Kolejno omówiła zmiany dotyczące wieloletniej prognozy finansowej. W wydatkach 

majątkowych dotyczy to kwoty 403 420,78 zł i taką samą kwotę wprowadza się w 2025 roku. 

Kwota ta dotyczy dotacji dla parafii w Dąbrowie Wielkiej w związku z otrzymaną promesą z 

Polskiego Ładu. Poinformowała, że  przychody i rozchody, nie ulegają zmianie. Do załącznika 

nr 2 dodaje się przedsięwzięcie - remont osiemnastowiecznego drewnianego kościoła pod 

wezwaniem Świętego Archanioła Michała w Dąbrowie Wielkiej, które będzie realizowane w 

latach 2023-2025. Planowane nakłady wynoszą 448 245,31 zł. W 2024 roku kwota dotacji 44 

824,53 zł, a limit zobowiązań dla zadania wynosi 448 245,31 zł. Po czym przedstawiła zmiany 

jakie dotyczą przedsięwzięć takich jak: rozbudowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej na 

terenie gminy Sieradz. Zmiana polega na zwiększeniu wydatków majątkowych oraz limitu w 

roku budżetowym o 80 000 zł. Wynika to z faktu, że w roku 2023 podjęto uchwałę w sprawie 

wydatków niewygasających. Dotyczyła ona projektu na rozbudowę sieci kanalizacyjnych na 

terenie gminy Sieradz, ale nie udało się zakończyć zadania. Wobec tego, z dniem 30 czerwca, 

środki wróciły do budżetu i zostają ponownie przeznaczone na to samo zadanie. Ponadto 

dokonuje się zmian w zadaniach dotyczących wykonania oświetlenia ulicznego w Charłupi 

Małej przy ulicy Kościelnej. Zmniejsza się limit wydatków i kwotę przeznaczoną na zadanie o 

5 000 zł. Wykonanie oświetlenia ulicznego w miejscowości Wiechucice-Zalesie– zmniejsza się 

o  kwotę 4 000 zł. Wykonanie oświetlenia ulicznego w miejscowości Stawiszcze – zwiększa się 

o kwotę 9 000 zł. Z załącznika nr 2 usunięto zadanie ogólne dotyczące rządowego programu  

odbudowy zabytków - pierwsza edycja, w związku z konkretnymi informacjami, na jakie te 

zabytki dotacja będzie przeznaczana.  

Następnie przystąpiła do przedstawienia zmian ujętych w projekcie uchwały 

budżetowej. Zmiany dotyczą dochodów i wydatków. Kwota zmniejszenia zarówno po stronie 

dochodowej, jak i wydatkowej to 316 244,98 zł. Na tę kwotę składa się zwiększenie dotacji o 

kwotę 7 175,80 zł. W związku z decyzją Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego jest to dotacja 

przyznana na zorganizowanie transportu podczas wyborów do Parlamentu Europejskiego. 

Kwota 80 000 zł wróciła do budżetu w związku z niewykorzystanymi w terminie wydatków 

niewygasających. Z kolei kwota zmniejszenia 403 420,78 zł wynika z dotacji w ramach 

rządowego funduszu programu odbudowy zabytków, która będzie wykorzystana w 2025 roku. 

Jeżeli chodzi o wydatki, zwiększa się plan o kwotę 45 000 zł na zadania związane z 

zaopatrzeniem w energię elektryczną i wodę. Jest to kwota przeznaczona na bieżące utrzymanie 

stacji uzdatniania wody. 30 015 zł przeznaczone jest na zakup pompy głębinowej. W dziale 

drogi publiczne zwiększa się o kwotę 7 175,80 zł, czyli o tę dotację z przeznaczeniem na 

transport w wyborach do Europarlamentu, które odbyły się w czerwcu. Zmniejsza się kwotę 
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poręczeń o 78 000 zł z przeznaczeniem na odsetki od obligacji. Ponadto  zwiększą enie 80 000 

zł na zadaniu „Rozbudowa sieci wodociągowej na terenie gminy Sieradz” i zmniejszenie planu 

o kwotę 403 420,78 zł z tytułu rządowego programu odbudowy zabytków, przesunięcie tej 

dotacji na rok 2025. 

Przychody i rozchody budżetu nie ulegają zmianie.  

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski otworzył dyskusję. 

 

Nie podjęto dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski zarządził głosowanie nad uchwałą: 

- Uchwała Nr V/28/2024 Rady Gminy Sieradz z dnia 9 lipca 2024 r. w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sieradz na lata 2024-2032. 

 

Wyniki głosowania: za - 12 Radnych, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

 

Punkt 4 - Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Sieradz na 2024 r. 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski otworzył dyskusję. 

 

Nie podjęto dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski zarządził głosowanie nad uchwałą: 

- Uchwała Nr V/29/2024 Rady Gminy Sieradz z dnia 9 lipca 2024 r. w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Sieradz na 2024 r. 

 

Wyniki głosowania: za - 12 Radnych, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

 

Punkt 5 - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej z środków Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w 

gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie Gminy Sieradz. 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski poprosił o krótkie streszczenie uchwały i tutaj 

Skarbnik P. Emilia Bartosiewicz udzieliła wyjaśnień. 

 

Skarbnik P. Emilia Bartosiewicz przypomniała, że parafia w Dąbrowie Wielkiej otrzymała 

promesę w ramach rządowego programu odbudowy zabytków. Promesa opiewa na kwotę 403 

420,78 zł. Dotacja będzie udzielana w latach 2024-2025 na zadanie pod nazwą „Remont 

osiemnastowiecznego drewnianego kościoła pod wezwaniem Świętego Michała Archanioła w 

Dąbrowie Wielkiej”. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski otworzył dyskusję. 

 

Nie podjęto dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski zarządził głosowanie nad uchwałą: 
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- Uchwała Nr V/30/2024 Rady Gminy Sieradz z dnia 9 lipca 2024 r. w sprawie udzielenia 

dotacji celowej z środków Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie Gminy 

Sieradz. 

 

Wyniki głosowania: za - 12 Radnych, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

 

Punkt 6 - Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji przeciwko budowie farmy 

fotowoltaicznej „Okręglica” o mocy 11MW. 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski poprosił o krótkie streszczenie uchwały i tutaj Z-

ca wójta P. Krzysztofa Polusika udzielił wyjaśnień. 

 

Z-ca wójta P. Krzysztofa Polusik wskazał, że w dniu 27 maja tego roku do Rady Gminy 

wpłynęła petycja mieszkańców i właścicieli nieruchomości w miejscowości Okręglica w 

sprawie dotyczącej budowy farmy fotowoltaicznej Okręglica o mocy 11 MW. Petycja, zgodnie 

z procedurami, została przekazana do komisji skarg, wniosków i petycji. Poinformował, że 

komisja pracowała nad tą petycją w dniu 27 czerwca. Następnie wskazał argumentację 

mieszkańców składających petycję przeciwko budowie farmy fotowoltaicznej, która dotyczy 

przede wszystkim spraw związanych z zagospodarowaniem terenów wsi Okręglica. Tutaj 

wskazał, iż mieszkańcy sugerowali, że budowa w przedstawionym zakresie będzie emitować 

wysokie pole energetyczne, które spowoduje wzrost temperatury otoczenia, co może 

wywoływać nieprzewidziane pożary, a także zmianę mikroklimatu. W związku z tym 

nieruchomości w obrębie lokalizacji projektowanej farmy fotowoltaicznej mogą znacząco 

stracić na wartości.  

Kolejno poinformował, że urząd gminy na wniosek firmy, która wystąpiła z wnioskiem 

o wydanie decyzji o warunkach zabudowy na budowę tej farmy, przeprowadził całe 

postępowanie, poprzedzone decyzją o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację 

przedsięwzięcia. Decyzja ta została przeprowadzona z zachowaniem wszelkich przepisów 

prawa i uprawomocniła się w 2023 roku. Konsekwencją tego jest wystąpienie firmy o wydanie 

decyzji o warunkach zabudowy. Na etapie procedowania decyzji o warunkach środowiskowych 

nie składano protestów ani uwag, więc decyzja została wydana przy opinii Regionalnej 

Dyrekcji Ochrony Środowiska i stała się prawomocna. Następstwem tego jest procedowanie 

decyzji o warunkach zabudowy i dopiero na tym etapie wpłynęło wiele protestów oraz petycja 

ta właśnie petycja. Dodał, że urząd jako organ ma obowiązek wydania lub niewydania decyzji 

o warunkach zabudowy. Wskazał, iż termin na rozpatrzenie sprawy został przedłużony do 24 

lipca. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski otworzył dyskusję. 

 

Dyskusja: 

Radna P. Bogumiła Woźniak zapytała czy na obecnym etapie postępowania jest możliwość 

odmowy wydania warunków zabudowy dla inwestycji? 

 

Z-ca wójta P. Krzysztofa Polusik odpowiedział, iż urząd gminy musi wydawać decyzje 

administracyjne zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. Dodał, że uwzględniając 

protesty nie wiadomo jaki to będzie miało wpływ na ważność decyzji, od której przysługuje 

prawo do odwołania. 
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Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski zarządził głosowanie nad uchwałą: 

- Uchwała Nr V/31/2024 Rady Gminy Sieradz z dnia 9 lipca 2024 r. w sprawie rozpatrzenia 

petycji przeciwko budowie farmy fotowoltaicznej „Okręglica” o mocy 11MW. 

 

Wyniki głosowania: za - 9 Radnych, przeciw - 2, wstrzymało się – 1. 

Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 

Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

 

Punkt 7 - Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radny P. Jan Świątek zwrócił się z pytaniem do pani skarbnik w temacie ustalenia wysokości  

środków stanowiących fundusz sołecki na 2025 rok. Poprosił o wyjaśnienie zmniejszenia o 15% 

wysokości środków przyznanych na sołectwo w porównaniu do roku poprzedniego. 

 

Skarbnik P. Emilia Bartosiewicz na początku zapewniła, iż wysokość środków została ustalona 

na podstawie obowiązujących przepisów prawa tj. ustawy o funduszu sołeckim i 

rozporządzeniu ministra. Nadmieniła, iż fundusz sołecki zależy od dochodów bieżących gminy 

dwa lata wstecz, czyli na ten moment od roku 2023 oraz od liczby mieszkańców na terenie całej 

gminy. Kolejno wskaźnik przelicza się na poszczególne sołectwa według liczby mieszkańców. 

Zwróciła uwagę, że w 2022 roku osiągnięto bardzo wysokie dochody bieżące, które otrzymano 

w ramach wszelkich dodatków np. osłonowych, węglowych. Natomiast w roku budżetowym 

2023 nie było już takich środków w budżecie gminy, wobec czego dochody były na niższym 

poziomie, a fundusz przeliczany na podobną liczbę mieszkańców wyszedł niższy. 

 

Radna P. Agata Kaczmarek poprosiła o pomalowanie przystanku autobusowego na Żeglinie. 

Poza tym zapytała o termin realizacji oświetlenia ulicznego Zalesie-Okręglica a także 

wskazanie powodów zmniejszenia środków na tą inwestycje. 

 

Skarbnik P. Emilia Bartosiewicz wyjaśniła, iż zmniejszenie środków na zadaniach związanych 

z budową oświetlenia ulicznego wynika z wykonania aktualizacji kosztorysów. W chwili 

obecnej przygotowywana jest dokumentacja przetargowa. 

 

Radna P. Agata Kaczmarek zgłosiła interpelację pisemną o treści: 

1. W imieniu mieszkańców zgłaszam interpelację w sprawie ograniczenia prędkości na 

drodze w miejscowości Bogumiłów (na drodze biegnącej od skrzyżowania w kierunku 

drogi wojewódzkiej nr 480). Jest to długi odcinek prostej drogi i samochody jeżdżą 

bardzo szybko. Należy podkreślić, że przy tejże drodze mieszkają dzieci i wielu 

mieszkańców porusza się rowerami. Jeszcze nie ma przy niej oświetlenia, chodników i 

jest niebezpiecznie. Bardzo proszę o wybranie najlepszej formy ograniczenia prędkości 

(czy w formie progu zwalniającego czy innego skutecznego spowolnienia szybkiej jazdy 

kierowców). 

 

Radna P. Bogumiła Woźniak na początku przedstawiła sytuację, która w ostatnim czasie 

bardzo ją zbulwersowała. Mianowicie okazało się, że mieszkańcy gminy nie są zorientowani a 

tym samym nie zostali poinformowani o tym, że gmina dopłaca 2 zł do każdego metra 

sześciennego odprowadzonych ścieków. Taka informacja nie widnieje na wystawianych 

fakturach przez MPWiK. W związku z tym zwróciła się do wójta o zainteresowanie się tematem 

i wystąpienie do MPWiK o umieszczenie odpowiedniej adnotacji na wystawianych fakturach. 

Dodała, że na koniec roku poprosi o informację zwrotną w sprawie tego tematu. . 
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Wójt P. Jarosław Kaźmierczak w odpowiedzi powiedział, że przeprowadzi rozmowę z prezesem 

MPWiK, aby umieszczono na fakturach adnotację odnośnie dopłaty do ścieków przez gminę. 

W uzupełnieniu dodał, że dopłata do ścieków została wprowadzona przez ówczesna radę w 

2011 roku i corocznie uchwała taka jest podejmowana. 

 

Radna P. Bogumiła Woźniak zwróciła uwagę, że umieszczenie na fakturach takiej informacji 

potwierdzi fakt, że gmina coś robi odnośnie opłat za wodę i ścieki. Ponadto zapytała jaka 

wysokość środków jest przeznaczana na dopłaty do ścieków? 

 

Skarbnik P. Emilia Bartosiewicz wskazała, że miesięcznie jest to kwota ok. 30tys zł.  

 

Wójt P. Jarosław Kaźmierczak dodał, że w perspektywie czasu prawdopodobnie do gminy 

zostaną przekazane zadania dotyczące ustalania taryf za wodę i ścieki. Co zdaniem pana wójta 

przyczyni się do poprawy sytuacji jeśli chodzi o decyzje związane z ustalaniem taryf . 

 

Radny P. Michał Bartos po pierwsze zapytał kiedy zostanie zakończona budowa ul. Polnej w 

Charłupi Małej? Następnie zapytał o termin usunięcia zakrzaczeń rosnących w rowie między 

piekarnią a boiskiem. Na zakończenie zwrócił uwagę, że wzdłuż drogi polnej w stronę 

miejscowości Łosieniec zostały obcięte gałęzie drzew, które następnie wrzucono do rowu 

odprowadzającego wody z okolicznych pól.  

 

Z-ca wójta P. Krzysztof Polusik zapewnił, że stabilizacja poboczy drogi ul. Polnej zostanie 

wykonana jak tylko będą realizowane dostawy kruszywa. Kolejno jeśli chodzi o usunięcie 

zakrzaczeń wskazał, że nastąpi to w najbliższych dniach. Natomiast odnośnie ostatniego 

zgłoszonego tematu tj. gałęzi porzuconych w rowie zostanie wyznaczony termin, aby na miejscu 

zobaczyć jaki musi być przeprowadzony zakres prac. 

 

Radny P. Michał Bartos odnośnie ul. Kościerzyńskiej, której budowa została zakończona w 

ubiegłym roku zwrócił uwagę, że obumarło ok. 30 drzew, które rosły wzdłuż drogi. Jest 

konieczność ich usunięcia. 

 

Z-ca wójta P. Krzysztof Polusik powiedział, że drzewa obumarłe zostaną usunięte a w 

następstwie będą wykonane w okresie jesiennym nasadzenia uzupełniające. 

 

Radny P. Jarosław Jamroziak zgłosił problem związany z włączaniem i wyłączaniem 

oświetlenia ulicznego w okresie letnim. Poprosił o ujednolicenie włączenia i wyłączenia lamp 

ulicznych o tej samej godzinie na terenie całej gminy. Następnie zgłosił konieczność usunięcia 

zakrzaczeń z rowu w miejscowości Kolasa. 

 

Z-ca wójta P. Krzysztof Polusik poinformował, że w najbliższych dniach rozpoczną się prace 

przy rowie wskazanym przez radnego. 

 

Radny P. Jarosław Jamroziak zgłosił konieczność wykaszania poboczy przy drogach 

gminnych szczególnie zwracając uwagę na zakręty. 

 

Z-ca wójta P. Krzysztof Polusik wyjaśnił, że została podpisana umowa z wykonawcami i na 

bieżąco usługa wykaszania jest realizowana. 

 

Radny P. Jarosław Jamroziak zwrócił uwagę, że w ostatnich dniach był bardzo niskie ciśnienie 

wody w kranach.  



7 
 

Z-ca wójta P. Krzysztof Polusik powiedział, że w ciągu ostatnich tygodni na stacji uzdatniania 

wody w Rudzie było kilka awarii, których nie można było przewidzieć. Związane one były z 

wahaniami energii na sieciach przesyłowych. Falowniki, które sterują całą automatyką, 

dostają złe informacje z sieci energetycznej i wyłączają się. W tej sprawie odbędzie się narada 

z firmą obsługującą sieć wodociągową, aby znaleźć rozwiązanie tego problemu. 

 

Radna P. Agata Kaczmarek powiedziała, że w miejscowościach Bogumiłów i Wiechucice w 

ostatnim czasie było słabe ciśnienie w hydrantach. Strażacy biorący udział w akcji gaśniczej 

nie mogli napompować wody z uwagi na niskie ciśnienie. 

 

Z-ca wójta P. Krzysztof Polusik wskazał, że część hydrantów w miejscowościach Wiechucice i 

Bogumiłów jest do wymiany. Dodał, że w przyszłorocznym budzicie będzie wnosił o 

zabezpieczenie środków na wymianę hydrantów, zwłaszcza przy remizach OSP.  

 

Radna P. Bogumiła Woźniak podziękowała panu wójtowi za wykonanie drogi ul. Kwiatowej 

w Chojnem.  

 

Radny P. Jan Świątek zaproponował, aby przeprowadzić szkolenia strażaków z obsługi 

hydrantów. Dodał, że zdarzają się sytuacje, gdzie strażacy nie wiedzą jak odkręcić zawór 

hydrantu. 

 

Sołtys sołectwa Kłocko P. Grzegorz Olbiński zgłosił potrzebę usunięcia chwastów z chodnika 

prowadzącego w stronę cmentarza komunalnego w Kłocku a także usunięcia zakrzaczeń wzdłuż 

drogi tzw. żabiej. 

 

Całość wystąpień w archiwalnym nagraniu z sesji na stronie www.bip.ugsieradz.com.pl.  

 

Punkt 8 - Zamknięcie obrad. 

Ponieważ porządek obrad został wyczerpany Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski 

podziękował uczestnikom za udział w obradach i zamknął obrady V sesji Rady Gminy Sieradz. 

 

 

  

 Przewodniczący Rady: 

 

                  Arkadiusz Powalski 

 

Protokołowała: 

Anna Ograbek 

Inspektor 
 

http://www.bip.złoczew.pl/

